

《单词百科:innovate是什么意思?innovate怎么发音?innovate的解释和用法》

英语单词innovate是什么意思?innovate怎么读?innovate怎么发音?简答网为您整理了innovate的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



innovate怎么读

innovate的读音:[' ɪ n ə v e ɪ t]

innovate的意思

- 1、vi.改革，创新;
- 2、vt.引入（新事物、思想或方法），;

innovate的相关词组

- 1、innovate in 对…革新;

innovate的近义词

- 1、**change** vt. 改变, 变更;交换, 替换;兑换;换衣服 (床单) ;
- 2、**introduce** v.引进;介绍;初次了解;主持;推行;创始;将…提交讨论;添入;
- 3、**invent** v.发明;编造;
- 4、**modernize** vt.使现代化, 使适应现代需要;
- 5、**originate** vt.引起;创始, 创作;开始, 发生;发明;

innovate的双语例句

- 1、We must constantly adapt and innovate to ensure success in a growing market.

我们必须不时地适应并创新, 以确保在不断扩大的市场中取得成功。

- 2、Whereas, their tasks are not only to innovate, but also conceive important ideas.

不过, 他们的任务不单只是想标新立异才创新或与众不同。

- 3、Innovate the developmental pattern of foreign trade.

创新对外贸易发展方式。

- 4、Advocate spirit of opening and equalization, respect and encourage employees to innovate.

提倡开放、平等的精神, 尊重、鼓励并激发员工的自主性和创新活力。

- 5、We innovate at all cost in technology and business. We reward, empower and promote talent.

我们在所有的技术和商业领域创新发展. 我们给予人才回报, 权利和发展。

- 6、The editorial actors must innovate continuously so as to seek survival and development.

编辑主体必须不断创新,以创新求生存,以创新求发展。

- 7、As a variety of art, folk dance should keep up with the times and innovate constantly.

民族民间舞作为一种艺术,要与时俱进,要在继承中发展,要在发展中不断创新.

8、Innovate but follow the Rotary rule, always with Integrity and honor.

创新但是跟随著扶轮规范,永远是正直与荣誉.

9、A: First, the ability to generate and use knowledge to innovate.

答: 创新指创造新知识和运用新知识的能力.

10、Electronic Government, is the concept that innovate administration and service of government through information technology.

电子化政府是运用信息技术创新政府治理和服务的整合概念.

11、Encourages to innovate, is blue lives in the source company business management the key forces.

鼓励创新, 是碧生源公司企业管理中的核心力量.

12、They have a hunger to take responsibility, to innovate, and to initiate.

他们渴望负责、改革、开拓.

13、Some people like to innovate the old systems and traditions; others like to preserve them.

有些人喜欢改革旧有的制度及传统, 有些人却喜欢保留它们.

14、It's main character is as follows: innovate even more quickly; compete internationally; develop continuously.

知识经济的主要特征可概括为: 创新更快、竞争全球化和经济可持续发展.

15、We are the development that go driving theory with practice, innovate to coach theoretically then practice.

我们是用实践去推动理论的发展, 进而创新理论去指导实践.

16、According to forecasting, global pearl sale will innovate 2000 tall, market prospect is valued.

据猜测, 2000年全球珍珠销售将创新高, 市场前景看好.

17、With greater knowledge transfer comes a greater ability to innovate.

知识转让越多,创新能力就越强.

18、But Mr Kotick vigorously denies that his company fails to innovate.

但是科迪克却坚决否定他的公司缺乏创新.

以上是简答网为您整理的innovate怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于innovate的用法

、innovate的释义、innovate的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/innovate>

